
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 26/4/2022

Obrady rozpoczęto 26 września 2022 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 12:25 tego samego
dnia. Posiedzenie przeprowadzono w trybie mieszanym (zdalnym, stacjonarnym) zgodnie
z art. l5zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz
wywołanychnimi sytuacji kryzysowych.

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarasł8:\\' Lasata
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali. W związku z tym, że pod obrady sesji wpłynęły dodatkowo trzy projekty uchwał,

zaproponował rozszerzenie porządku posiedzenia Komisji w zakresie punktu 6 dotyczącego

zaopiniowania projektów uchwał o dodatkowe podpunkty j ,k,l: w sprawie rozpatrzenia
wniosków Rady Miejskiej w Końskich, rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich oraz
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. Ponadto
zaproponował zmiany w kolejności omawiania punktów porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia - ze zmianami.

Wyniki glosowania
ZA : 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
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Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa
NIEOBECNI (3)
Dorota Duda, JarosławLasota, Beata Zbróg

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego,

w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.
4. Informacja o przebiegu wykonania budżetuPowiatu Koneckiego za pierwsze półrocze 2022

roku.
5. Informacj a o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich za pierwsze półrocze 2022 L

6. Zaopiniowanie projektów uchwałw sprawie:
a. oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok

2021,
b. wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego

pt . .U pra cowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmćw i planćw deinstytucjonalizacji
usług społecznych " w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014
2020, Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki
i edukacji, Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku

lokalnym,
c. zmieniająca uchwałę w sprawie .określenia zadań , na które przeznacza się środki

otrzymane w/g algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2022 rok ,

d. ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

e. przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę

siedziby,
f. wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego
z operatorami,

g. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2022-2027,

h. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

1. rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku,

j. rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

k. rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

L rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

7. Sprawy różne.

Ad.3 .
Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego, w tym
o przebiegu realizacji przedsięwzięćomówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowa informację

AdA.
Informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze półrocze 2022
roku przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek zapytał z czego wynika ubytek w podatku
od osób fizycznych w kwocie 2.000.000 złotych.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała, że zmieniły się zasady ale nie potrafi
powiedzieć jak zostały oszacowane te kwoty i żaden z samorządów nie ma takiej wiedzy.
Dodała, że na pewno wpływ miały zmiany w ustawach podatkowych, obniżka stawki
podatkowej dla osób fizycznych oraz zastosowane ulgi i na dzień dzisiejszy jest to sztywnie
określona kwota przez ministerstwo.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za pierwsze
półrocze 2022 roku .

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowa informację.

Ad.5.
Informację o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

za pierwsze półrocze 2022 r. omówiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.
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W dyskusji wzięli udzial:
Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czym jest spowodowany
spadek kosztów z tytułu wynagrodzeń w porównaniu z pierwszym półroczem roku
poprzedniego.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała, że w ubiegłym roku były wypłacane dodatkowe wynagrodzenia dla
niektórych pracowników wykonujących zawody medyczne i były to środki z Narodowego
Funduszu Zdrowia dedykowane na ten cel.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy spadek kwoty przychodów
jest wynikiem mniejszych wykonań, czy było mniej zakontraktowanych.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik wyjaśniła, że na początku wpływały faktury za wykonane usługi, co zwiększało

przychody a później były wypłacane wynagrodzenia, które zwiększały koszty, czyli przychody
i koszty były w zwiększonym wymiarze.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że analizując wynik
zauważył, iż jest korzystniejszy niż w roku poprzednim.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała, że szpital otrzymał dod atkowe środki z NFZ. Ponadto w miesiącu lipcu
została zwiększonawartość punktu oraz środki na dodatkowe wynagrodzenia dla pracowników.
Ponadto pozostałe koszty działalności zwiększone zostały nawet o 30%.

Na tym dyskusjęzakończono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za pierwsze półrocze 2022 r.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król , Bogdan Soboń

NIEOBECNI (l)
JarosławLasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowa informację.

Ad .6.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021,
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Raport o sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok
2021 przedstawiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2021.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka , Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron , Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marian Król, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Konecki do projektu grantowego
pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów i planów deinstytucjonalizacji usług

społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020,
Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji,
Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym,

Projekt uchwały omówiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowałczyk zapytał czy zakupione w ramach
projektu mieszkanie będzie przeznaczone dla jednej osoby, czy będzie to mieszkanie
wielorodzinne aby mogło zamieszkać w nim kilka osób w zależności od ilości pokoi.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich Urszula Przygodzka
poinformowała, że zgodnie z przepisami na jednego wychowanka musi być zachowane 12 m2

powierzchni użytkowej. Dlatego założyli zakup mieszkania o powierzchni 40 m2 żeby mogło

w nim zamieszkać kilka osób.

Na tym dyskusję zakończono.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat
Konecki do projektu grantowego pt. "Opracowanie i pilotażowe wdrożenie mechanizmów
i planów deinstytucjonalizacji usług społecznych" w ramach Programu Operacyjnego Wiedza
Edukacja Rozwój 2014-2020 , Oś priorytetowa II Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy,
gospodarki i edukacji, Działanie 2.8. Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku

lokalnym.
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasot a, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychna 2022 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Urszula Przygodzka - Dyrektor Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniaj ącej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które
przeznacza się środki otrzymane wig algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

d) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Wobec braku uwag do projektu uchwały przystąpionodo zaopiniowania.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie
w Bursie Szkolnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
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Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Marian Król, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Bogdan
Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Zbigniew Kowalczyk
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) przekształcenia Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Końskich poprzez znuanę

siedziby,

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia
Krzysztof Stachera.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Poradni Psychologiczno
Pedagogicznej w Końskich poprzez zmianę siedziby.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,'BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech
Owczarek, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Wiesław Skowron

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

f) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami,
Projekt uchwały omówiła Bożena Dąbrowska - Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy są to nowe trasy i którzy
operatorzy będąje obsługiwali.

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Bożena Dąbrowska poinformowała,

że trasy Sulborowice-Końskie, Giełzów-Końskie i Filipy-Końskie są powielone z zeszłego

roku, natomiast Luta-Końskie i Modrzewina-Końskie są nowymi trasami. Dodała, że usługi

będą świadczone przez czterech operatorów.

Na tym dyskusję zakończono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat
Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie
powiatu koneckiego z operatorami.

7



Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne :
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Dorota Duda, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,

Projekt uchwały przedstawiłaSkarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Sprawdzono quorum.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powi atu Kon eckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król , Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L ,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Dorota Duda, Marian Król , Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Jarosław Lasota

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lichwały.

i) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym wraz z zawiadomieniem o Komisji.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Sprawdzono quorum.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej z dnia 20 czerwca 2022 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Jarosław Staciwa
PRZECIW (1)
Marian Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Dorota Duda, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt lich wały.

j) rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej w Końskich,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym podczas posiedzenia Komisji.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyRady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że jego zdaniem należy

dopisać w uzasadnieniu, iż Powiat w obecnej chwili nie jest w stanie udzielić dofinansowania,
ponieważ ma do realizacji na tyle zadań własnych i nie dysponuje odpowiednimi środkami.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosków Rady Miejskiej
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Dorota Duda, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

k) rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich,

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym podczas posiedzenia Komisji.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zaznaczył, że w przedmiotowym
projekcie uchwały zapis uzasadnienia powinien zostać uszczegółowiony odnośnie realizacji
zadania, które jest uwarunkowane pozyskaniem środków finansowych.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek oznajmił, że projekt uzasadnienia zostanie
uszczegółowiony po konsultacji z Zarządem Powiatu oraz radcą prawnym.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Miejskiej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Dorota Duda, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

l) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że projekt uchwały został

przekazany radnym podczas posiedzenia Komisji.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik,Zbigniew Kowalczyk, ŁukaszKubka, Wojciech Owczarek, JarosławStaciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Marian Król , Beata Zbróg
NIEOBECNI (4)
Dorota Duda, Jarosław Lasota, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.?
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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